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	論文名稱
Paper Title
	



	比對結果
Comparison Results 
	已完成「論文原創性比對系統」論文比對，本篇相似度_____%
The comparison of the " Originality Comparison System" has been completed. The similarity of this article is ______%

	比對系統/日期
Comparison System/date
	

	指導教授與系主任確認
Advisor and Chair Conformation
	□該生已提供「論文原創性比對系統」比對結果，同意學生申請學位考試
The student has provided the comparison result of the " Originality Comparison System" and agreed to apply for a degree examination.
□經檢視該生所提學位論文與本系專業領域相符
After checking that the degree dissertation proposed by the student is consistent with the professional field of the department.
指導教授 Advisor Signature
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系主任 
Department Chair Signature            __________________________
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注意事項 (Note)：
1、 提出學位考試前，需先完成論文原創性比對，並將比對結果送交學制承辦人及指導教授。
Before submitting the degree examination, students must complete the original comparison of the dissertation, and send the comparison results to program coordinator and the advisor(s).
Tools for the comparison are available at: http://www.lib.ntpu.edu.tw/Eng/E-resources/turnitin.php

2、 申請人於學位考試時，將提供論文比對報告書給予考試委員參考，藉以嚴格把關論文品質。
Each applicant will provide a dissertation comparison report to the examination committee members for the examination of the degree to strictly control the quality of the dissertation.


